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Graag brief van de iboeken en ter behandeling aan de griffie
sturen.
Het college graag kopiehouder maken.

Met groet,

Griffie ļ Gemeente Heerhugowaard |
Locatie Gemeentehuis | Parelhof 1, 1703 EZ Heerhugowaard | met auto: 
Ingang Stadspleingarage |
Postbus 390, 1700 AJ Heerhugowaard | raad.heerhugowaard.nl |
Tel. 14072 (intern 799) | Fax. 072 - 57 55 799 | e-mail: 
griffie@heerhugowaard.nl |
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Van:
Aan:

Cc: ----- .n^,

Daturr ___ ___..____
Onderwerp: Reactie op brief college van 12 juli 2018

Heerhugowaard, 16 juli 2018

Aan de leden van de gemeenteraad Heerhugowaard 
Onderwerp: Herstructurering Zuidtangent

Geachte leden van de raad,

Alweer een schrijven van de here jlt u wellicht denken.
Maar kijkt u ons daarop niet aan, wij zijn de boodschapper. U weet, dat 
het college de veroorzaker is. Wij adviseren u daarom eens zuchtend die 
kant uit te kijken.
Wat is deze keer aan de orde? Zoals u weet, hebben wij het college, net 
als aan u, ons verslag van bevindingen doen toekomen. Recent doen wij u 
als bijlage de reactie, geen antwoord helaas, van het college toekomen. 
Duidelijk is, dat het college onze inbreng niet waardeert en de deur naar 
ons wil dichtslaan.
Vanzelfsprekend zijn wij benieuwd naar uw antwoord op ons verslag.



Inmiddels hebben wij van twee fracties antwoorden ontvangen, waarvan één, 
die het onderzoek/second opinion steunt en een andere fractie, die geen 
aanleiding ziet dit te doen met als onderbouwing, dat men geen met de raad 
gemaakte democratische afspraken wil openbreken? Nogmaals, zijn wij zeer 
benieuwd naar de andere antwoorden.
Inmiddels circuleren in het gemeentehuis zeer ingenieuze berekeningen over 
de langere wachttijden bij de kruising Zuidtangent/Beveland/Stationsplein.
De doorstroming wordt in het geheel niet slechter, ondanks de erkende 
langere wachttijden, is de nieuwe versie. Want en nu komt het, de langere 
wachttijden zijn gunstiger gespreid over het uur, waardoor de doorstroming 
zelfs verbetert! Dus raad, gaat u maar rustig slapen. Alsof er nota bene 
geen CROV en SWOV bestaan, die daarover geheel andere berekeningen hebben 
gemaakt. Maar daarmee zal ik u verder maar niet meer belasten. Het staat 
trouwens uitvoerig toegelicht in ons verslag.
Zoals wij het college hebben meegedeeld(zie onder), beraden wij ons om te 
trachten bij hen nog een opening te krijgen voor een eerlijk en 
constructief overleg. Het college verschuilt zich echter nu achter de 
opdrachtgever, de gemeenteraad, waarmee naar onze indruk wordt bedoeld, om 
u voortaan over deze kwestie verder te raadplegen. U kunt trouwens in ons 
schrijven aan het college lezen, dat wij evengoed nog andere personen 
en/of platforms zullen gaan benaderen. Wij blijven dit doen vanuit onze 
vaste overtuiging, dat het huidige concept ontwerpplan van de gemeente 
beslist niet de gewenste en beoogde verbeteringen oplevert.
Wij horen graag nader van u,

Hoogachtend,

Heerhugowaard, 16 juli 2018

Aan: Burgemeester en Wethouders van de gemeente Heerhugowaard 
Onderwerp: Herstructurering Zuidtangent 
Uw kenmerk: E 201825603

Geacht college,

Onder verwijzing naar uw brief van 12 juli, als antwoord op onze brief van 
12 juni, waarin wij u ons verslag met bevindingen hebben doen toekomen, 
willen wij het volgende opmerken.
Vanzelfsprekend bestaat de mogelijkheid bij het indienen van een verzoek, 
in dit geval om een heronderzoek/second opinion, dat dit wordt afgewezen. 
Echter, op grond van onze degelijk onderbouwde argumentatie hadden wij van 
een zichzelf respecterend college toch wel een inhoudelijke toelichting op 
uw afwijzing mogen verwachten. Helaas hebt u wederom gekozen voor uw 
aanpak om ons geen inzicht te geven over de reden van uw afwijzing. De 
reeks van onbeantwoorde vragen wordt daarmee alleen maar langer. Nu grijpt 
u weer een opdracht van de gemeenteraad aan. Overigens blijkt daaruit 
geenszins, dat het college geen overleg zou mogen voeren over een 
verbetering van de plannen. De minachting, die u in dit verband naar onze 
inbreng toont, staat dan ook in schril contrast met uw plechtige voornemen 
in de komende collegeperiode aan de stem van de burger meer aandacht te 
besteden.
Zeker, burgemeester, wij kennen de functie van mevrouw Stam. Maar is het u 
bekend, dat deze wethouder al 1,5 lang weigert met ons een inhoudelijke



discussie aan te gaan, waarvan u nota bene in een gesprek op 1 mei 2017 
zelf getuige bent geweest. En verschuilt u zich nu niet achter 
klankbordgroepen, want onze mening daarover hebt u uitgebreid kunnen lezen 
in ons verslag. Vervolgens geeft u aan, dat de overige collegeleden over 
dit onderwerp niet willen worden aangesproken? (Overigens hebben wij op 10 
juli geen bericht van de heer Van der Starre ontvangen, maar dit ter 
zijde). Opmerkelijk, alhoewel wij wel begrip hebben voor zo’n uitspraak.
Meer op hun weg zou het echter liggen om bij mevrouw Stam, die geacht 
wordt namens het college te spreken, eens aan te dringen op het voeren van 
overleg met ons en zich aan die fundamentele taak als wethouder niet te 
onttrekken. Haar gedrag straalt nu af op het volledige college. En dit is 
beslist niet alleen de mening van de heer Ligthart en van mij.
Vanzelfsprekend is uw beleid en gedrag naar ons duidelijk. Wij hebben u 
ons verslag toegestuurd met de verwachting, die vooral de heer Does als 
voortrekker van dit college bij de burgers in Heerhugowaard tijdens de 
collegeonderhandelingen heeft opgeroepen, dat beter geluisterd zal worden 
naar hun inbreng. Wij bedoelen daarmee geenszins aan hem de afwijzing van 
ons verzoek toe te schrijven. Dat geldt eveneens voor de burgemeester, die 
juist als pionier op dit gebied te boek wil staan. Maar nogmaals, uw 
beleid naar ons staat vast. Wij zullen ons nu beraden of het nog enige zin 
heeft energie te steken om overleg met u te bereiken of dat wij onze inzet 
moeten aanwenden om anderen en/of andere platforms van onze visie te 
overtuigen.

Hoogachtend,

---- Bericht - op Fri, 13 Jul
2018 13:59:29 +0200-----
Aan:
Onderwem: Reactie college op mail 12 juni zu id
Geachte

Bijgevoegd vindt u de reactie van het college van burgemeester en 
wethouders op uw mail van 12 jun 2018.

Met vriendelijke groet,

Bestuurssecretariaat Gemeente Heerhugowaard
Postbus 390, 1700 AJ Heerhugowaard Parelhof 1, 1703 EZ Heerhugowaard 
T (072) 5755 386 [(072)5755 621 | (072) 5755 378|

Bedenk, voordat je deze email uitprint of het werkelijk nodig is.
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